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Nr.  Fractie Vraag Antwoord 

1)  T@B Verordening sportaccommodaties:  
- Het college stelt voor om als uitgangspunt 
voor 2024, met uitzondering van de riool- en 
afvalstoffenheffing, 8% stijging als 
uitgangspunt te nemen. Waarom is het 
korfbalveld aan de Sluisweg (Vriendenschaar) 
dan 14.52% gestegen? 

Na de renovatie van de korfbalvelden bij de Vriendenschaar is een verhoging van de 
huur afgesproken met de vereniging. Er is gekozen voor een ingroeimodel naar het 
nieuwe tarief. 2024 betreft het laatste jaar voor dit ingroeimodel. Om deze reden valt 
de verhoging hoger uit dan de standaard indexering. 

 

 



2)  T@B Afvalstoffenheffing:  
- Waar zijn deze tarieven op gebaseerd? 
 
 
 
 
  
 
- Tijdens het debat en besluit van 10 juni 
2021 is onze fractie toegezegd dat er data 
verzameld zouden worden en gedeeld om 
inzichtelijk te hebben wat het effect zou 
zijn van het afsluiten van de ondergrondse 
containers met een milieupas. Wat is er 
met deze data gedaan?  
 
 
- Inwoners gaan, na goedkeuring door de 
raad, op zijn vroegst op 15 december in de 
krant lezen wat de tarieven worden en we 
kunnen ons voorstellen dat inwoners 
schrikken van de stijging. Hoe gaat u dit 
uitleggen aan onze inwoners?  
 
 
 
 
- In de raadsvergadering van 7 november 
heeft de wethouder toegezegd om naast 
medisch afval ook een mogelijkheid te 
bieden om het weggooien van luiers te 

Esra 

De tarieven zijn gebaseerd op de begroting van Waardlanden plus de kosten 
van onze eigen organisatie ( verband houdend met afvalinzameling) gedeeld 
door aantal huishoudens. De kosten van onze eigen organisatie betreffen onder 
meer kwijtschelding, personele inzet en kapitaallasten. 

 

Jan 

Tijdens de implementatie is er actief gezocht naar mogelijkheden om inwoners 
inzicht te geven in het aantal ledigingen minicontainer of het aantal stortingen op 
de ondergrondse container. Helaas is dit niet gelukt om dit op een veilige manier 
in te richten. Wel kunnen wij melden dat de SVHW dit wel kan faciliteren. 
Inwoners kunnen straks inloggen (via DigiD) op de website van SVHW en daar 
het aantal ledigingen minicontainer of het aantal stortingen op de ondergrondse 
container inzien. 

 

Het voorgestelde vaste tarief is lager dan het huidige tarief, daarbovenop komt 
het gedifferentieerde tarief waar bewoners invloed op hebben.  

Inwoners die het afval goed scheiden zullen minder kwijt zijn aan 
afvalstoffenheffing als inwoners die minder goed scheiden. 

Bij de communicatie over de tarieven na de raadsvergadering zullen wij een 
aantal rekenvoorbeelden toevoegen wat de kosten zijn bij een aantal ledigingen 
of stortingen.  

 

Op alle afvalbrengstations komen voorzieningen om luiers in te zamelen. 
Hiervoor worden speciale zakken beschikbaar gesteld die kunnen worden 
opgehaald bij de receptie van het gemeentehuis of bij het afvalbrengstation. Het 



compenseren. Medisch afval wordt in de 
stukken vermeld, maar luiers zien we hier 
niet terug. Hoe zit dit?  
 
 
 
- Inwoners kunnen 3 keer per jaar 
kosteloos het afvalbrengstation (ABS) 
bezoeken. Wat is het tarief vanaf een 4e 
bezoek aan het ABS?  

beschikbaar stellen van de zakken en het inleveren op het afvalbrengstation is 
gratis. Uiteraard zullen wij de inwoners hierover informeren 

 

 

 

Voor het storten van een beperkt aantal afvalstoffen moet bij een 4e bezoek een 
bedrag worden betaald. Onderstaand een overzicht  

 

 



 


